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Jaarvergadering en algemene ledenvergadering PV Zaanstad 2023 

 

Datum  : 09-05-2023 

Aanwezig bestuur :  Cees Fleur (voorzitter), Willem Stuut, Ruud Dekker, Monica Mast, Sandra 

Klingers (verslag) 

Leden : Conny van Wees, Esther de Graaf, Sigrid Stundebeek, Claudia Prins en Monica 

Gaal-Schutte 

Locatie en Tijd : Teams - 16.30 – 17.30 uur 

 

Verslag 

 

Nr. Agendapunt 

 

1. Opening, mededelingen en ingekomen stukken  

De voorzitter heet aanwezigen van harte welkom.   

 

 Aftreden en aantreden bestuursleden. Cees deelt mee dat Monique Nellen helaas het 

bestuur per mei heeft verlaten omdat zij een baan elders heeft aanvaard. Er is dus 

een vacature voor de functie PR, bijhouden content op de website van de PV en 

Zaanlink en verzending nieuwsbrieven. In de nieuwsbrief van mei is hiervoor een 

oproep gedaan. 

 De jaarvergadering zal ieder jaar iets vervroegd plaats gaan vinden zodat deze 

uiteindelijk begin van ieder jaar plaatsvindt. Dit is logischer dan halverwege het jaar. 

 

2. Notulen 

 30 juni 2022 - jaarvergadering / algemene ledenvergadering – bijlage 

 Er zijn geen opmerkingen waarna vastgesteld. 
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3. Bestuur en werkgroepen 

 

Werkgroep Activiteiten 

Sinds dit jaar is er weer volop belangstelling voor deelname aan activiteiten. Dit brengt met 

zich mee dat er voor sommige activiteiten meer belangstelling is dan beschikbare plaatsen. 

Het bestuur probeert wel de begroting en verwachte belangstelling zo goed mogelijk in te 

schatten maar soms moeten er keuzes gemaakt worden vanwege de hoge kosten waardoor 

wij de activiteit niet onbeperkt aan de leden kunnen aanbieden. Het bestuur stelt daarom voor 

om, indien er meer aanmeldingen zijn dan het maximale aantal leden die mee kunnen doen, 

de leden die aan meerdere activiteiten per jaar mee doen in eerste instantie op een reserve 

lijst te plaatsen zodat leden die niet of weinig aan activiteiten deelnemen voorrang krijgen.  

Dit voorstel wordt niet ondersteund door alle aanwezige leden. Er kan dan een willekeur 

ontstaan, transparant blijven is belangrijk. Zij zijn van mening dat wie het eerst komt eerst 

maalt. Hier gaat het bestuur niet in mee, het bestuur blijft bij wat zij voorstelt.  

Eén van de leden gaf ook aan dat niet iedereen in de gelegenheid is om direct te reageren 

als de nieuwsbrief van de PV in de mailbox verschijnt.  

Er zal op Zaanlink een poll uitgezet worden om te onderzoeken hoe de andere PV leden 

hierover denken. De donateurs ontvangen hier een brief over. 

Om iedereen in de gelegenheid te stellen zich op tijd te kunnen aanmelden wordt door een 

aanwezig lid voorgesteld dat voordat de nieuwsbrief er uit gaat een aankondiging te doen. 

Het bestuur gaat geen aankondiging doen dat er een nieuwsbrief aankomt, dit zal de 

mogelijkheid om de nieuwsbrief direct te kunnen lezen of direct te kunnen reageren niet 

helpen. 

Ook kan het verspreiden van de nieuwsbrief iedere keer op andere dag in de week mogelijk 

bijdragen aan een eerlijke verdeling. Deze tip neemt het bestuur mee. 

 

4. Jaarverslag 2022  

Sigrid vraagt of er nog een bijdrage te verwachten valt vanuit het bestuur naar aanleiding van 

het gesprek met de gemeente secretaris. Cees meldt dat er geen structurele bijdrage vanuit 

het bestuur te verwachten is om de kosten van de activiteiten te dekken, om meer mensen in 

de gelegenheid te stellen deel te nemen aan de activiteiten en/of duurdere activiteiten aan te 

bieden. Wel blijven wij in gesprek met de gemeentesecretaris, mw Blom. 

Sigrid ziet graag in het jaarverslag opgenomen worden het aantal beschikbare plaatsen van 

een activiteit in vergelijking met hoeveel leden hebben deelgenomen. Dit wordt meegenomen 

in het jaarverslag 2023. Ook wordt daarin meegenomen hoeveel aanmeldingen wij 

ontvangen. 

Het jaarverslag wordt vastgesteld. 
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5.  Financiën 

 Financieel verslag 2022 – bijlage 

Ruud Dekker geeft een toelichting op het verslag. 2022 is met een positief saldo 

geëindigd.  

 Begroting 2023– bijlage 

In de begroting voor dit jaar is extra geld vrij gemaakt om enkele duurdere activiteiten 

aan te kunnen bieden zoals de meerdaagse reis naar Berlijn, Zeevissen en een dagje 

Winter Efteling. 

 Verhoging maandelijkse bijdrage/donaties 

Vanaf januari 2024 wordt de contributie met een € 1,-  per maand verhoogd. Er is in 

jaren niet geïndexeerd terwijl de kosten wel enorm gestegen zijn. Om ook het aantal 

activiteiten op deze voet te kunnen blijven organiseren is een verhoging noodzakelijk. 

De donateurs betalen per 1 januari 2024 € 36 per jaar. Aanwezige leden gaan 

hiermee akkoord. 

 Kascommissie – Remco Hartog en Ruud van Straten 

            Helaas waren de heren verhinderd aanwezig te zijn bij deze vergadering. Er is 

            Decharge verleent voor het boekjaar 2022. Het bestuur bedankt Remco en Ruud  

            hiervoor.  

            Ruud ziet graag dat de kascommissie ieder jaar rouleert tussen verschillende leden.  

            Belangstellenden kunnen zich bij hem melden.  

            Ruud wordt bedankt en krijgt complimenten voor de stukken. 

 

  

6. 

 

Rondvraag / Wat Verder Ter Tafel Komt 

Sigrid en Connie geven het bestuur complimenten voor haar inzet. 

Claudia geeft aan dat zij misschien in de toekomst belangstelling heeft om in het bestuur 

zitting te nemen maar dit nu nog niet kan overzien, zij is nog niet zo lang geleden gestart in 

een nieuwe functie.  

Monica Gaal vraagt of het concept verslag verzonden kan worden na deze vergadering en 

niet pas over een jaar. Het verslag wordt, om het besluit over het verhogen van de contributie 

aan de overige leden kenbaar te maken, direct nadat het verslag besproken is in het 

eerstvolgende bestuur overleg verzonden.  

 

 


